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Protokoll styrelsemöte SPF Fryksdalen 2022-08-31. Möte 7 

 

Närvarande: Curt Johansson, Birgitta Emmesjö-Johansson, Bo Gunnarsson, 

Yvonne Backman, Mirja Lundström och Erik Waldenström. 

 

1.  Mötets öppnande 

Yvonne Backman öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 

2.  Val av justeringsperson 

Birgitta Emmesjö-Johansson utsågs till justerare. 
 

3.  Föregående protokoll 

Protokollet gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna. 
 

4.  Ekonomi 

Curt redovisade ekonomin. Föreningens tillgångar är 29 096 kr i bank och 480 kr i 

handkassa. Föreningen har 223 betalande medlemmar.  
 

5.  Utbildningen Leaderprojektet 

Leaderprojektet knagglar på. 

 

Under hösten måste det startas fyra kurstillfällen med sex deltagare i varje, för att 

uppfylla avtalet. Det verkar vara trögt att engagera medlemmar att deltaga. 
 

6.   Styrelsemöten och medlemsaktiviteter under hösten 

 

Styrelsemöten: 

 13 september 

 21 september 

 19 oktober 

 16 november 

 14 december 

 

Styrelsens förslag för medlemsmöten under hösten enligt följande: 
 

22 september klockan 18.00 har vi bjudit in Maria Mikonen, som är Osteopat och 

kommer att berätta om kroppskännedom och hur olika delar av kroppen 

samverkar.  

Någon form av mat kommer att serveras för de som önskar. Från dessa önskar vi 

anmälan senast den 15 september till Birgitta 070-3593840. 
 

Inbjudan till ett stormöte med medlemmarna under senare delen av september om 

hur vi ska förhålla oss till Allaktivitetshuset. Frågan är om vi skall gå ur eller 

stanna kvar. Vår ekonomi tillåter inte att betala den hyra som vi nu har. 
 

Studiebesök på Södra Vikens skola med lunch under oktober. Bo Gunnarsson 

undersöker.    
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Musikquis med Ulf Adolfsson, den 20 oktober under kvällen med mat. 

19 november resa med Jönsson Buss till Säffleoperan. Kostnaden är 995 kr 

inklusive räksmörgås. Anmälan till Birgitta 070-3593840, senast den 21 oktober. 

 

Julbord i början på december. 
 

7.    Strandvik Bygdegård / ska vi besöka 

Frågan bordlades, kan diskuteras på det planerade stormötet. 

 

8.    Rapporter 

Bo Gunnarsson berättade om ”Upplevelsedagen i Fryksta”, som han tyckte var ett 

bra arrangemang. 

Mirja Lundström redogjorde för senaste mötet för Allaktivitetshuset. Ekonomin 

ansågs vara god, mycket på tack vare förlängning av Regionens vaccinations- 

program. Diskussioner om städningen diskuterades inte. 
 

9.    Intranet 

Hela denna punkt bordlades. 
 

10.   Övriga frågor 

Curt tog upp frågan om en höjning av medlemsavgiften med 30 kronor, som skall 

stanna i vår förening. Om inte regionen ändrar sin avgift kommer den nya 

medlemsavgiften att bli 290 kronor från och med 2023. Styrelsen godkände detta 

och Curt kommer att meddela detta till Förbunndet. 

 

11.   Nästa möte 

Nästa möte är tisdagen den 13 september 2022 klockan 13.00, hos Bo Gunnarsson i 

Södra Viken 

.  

Därefter avslutades mötet. 

 

 

 

 

 

 

…………………………………………             ………………………………………….. 

Mötesledare Yvonne Backman             Sekreterare Erik Waldenström 

 

 

 

 

 

………………………………………………… 

Justerare Birgitta Emmesjö-Johansson 

 

 

 


